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Abstract (en)
In the method for monitoring printed sheets in a collator, the thickness of the printed sheets is measured in the individual feeders (1) and, in the
event of deviation from a fixed tolerance range, a missing or faulty printed sheet is detected and a control pulse triggered for stopping the collator or
for removing the faulty book block. So that the correct reference value is found automatically for each feeder, it is provided for each individual feeder
(1) that, as soon as a specified number (n) of successive measurements of essentially the same measured values is determined, the position of the
tolerance range is determined with the last of these measured values. <IMAGE>

Abstract (de)
Beim Verfahren zum Überwachen der Druckbogen bei einer Zusammentragmaschine wird die Dicke der Druckbogen bei den einzelnen Anlegern (1)
gemessen und beim Abweichen aus einem festgelegten Toleranzbereich ein fehlender oder fehlerhafter Druckbogen erkannt und ein Steuerimpuls
zum Stillsetzen der Zusammentragmaschine oder zum Ausschleusen des fehlerhaften Buchblocks ausgelöst. Damit bei jedem Anleger automatisch
der richtige Referenzwert gefunden wird, ist vorgesehen, dass bei jedem einzelnen Anleger (1), sobald erstmals eine bestimmte Anzahl (n)
aufeinander folgender Messungen von im wesentlichen gleichen Messwerten festgestellt ist, mit dem letzten dieser Messwerte die Lage des
Toleranzbereiches festgelegt wird.
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